
 
Dagsorden for 
skolebestyrelsesmøde 
på Skjoldhøjskolen 
 
Dato: 1. december kl. 
17.00 – 19.00 
 
(Let julefrokost når vi 
starter) 
 
Særligt indbudte 
deltagere: 
Afbud: Brian 
Fraværende: 
 
Mødeleder: Trine 
Sekretær: Henrik 

    

Punkter Indhold Ansvarlig Status 
for 
punkt 

Referat 

1.   
Godkendelse af referat 

  B  

2.  
Godkendelse af 
dagsorden 

  B  

3.  
Orientering om 
budgetopfølgning 

Skolen har 30.11 afleveret kommentarer til forventet 
regnskab. De gennemgås på mødet med konkrete 
eksempler fra budgettet. 

Henrik O  

4. 
Godkendelse af princip 
for budgetlægning 

Økonomiudvalget har på møde d. 18.11 godkendt 
forslag til arbejdet med skolens budget. Det indstilles 
til skolebestyrelsens endelige godkendelse. 

Henrik B Henrik orienterer om retningslinjer for budget 
med et årshjul for ØU. Skolebestyrelsen 
godkender forslaget.  



 
 

5. Udskiftning af lofter Opdatering på lofteudskiftning Henrik O Henrik orienterer om processen, der trækker ud. 
Da priserne er ekstremt høje nu, har vi behov for 
at drøfte det med skolebestyrelsen igen. De 
afsatte 2. mill. rækker ikke langt. 
Sidst i december får vi svar på liciteringen.  
Loftudskiftningen betyder samtidig at en del 
klasser vil skulle undervises andet sted.  

6.  
Orientering om 
ansættelse af ny 
pædagogisk leder samt 
nyansættelser af øvrige 
lærere og pædagoger 

Der orienteres om følgende ansættelser: 
- Pædagogisk leder 
- Lærere i almenundervisningen 
- Lærere i specialklasser 
- Pædagoger i specialklasser 

 
 
 

Henrik B Vi har sagt farvel til Mathias, Maria Elise og 
Jeanette. Per N. har også opsagt stilling som 
pædagogisk assistance og i SFO 
 
Vi har ansat  

- Laura og Connie i 0d 
- Serpil som pædagogisk leder i 

indskolingen og SFO 
 
I forbindelse med denne orientering drøftede vi 
om der kunne være en sammenhæng med 
trivslen blandt medarbejderne.  
Medarbejderrepræsentanterne giver udtryk for 
at der er god trivsel iblandt kollegaerne.  
Henrik holder exit-samtaler med alle 
medarbejdere, der vælger at rykke videre.  
 

7. Prioriteringer i 
budget 2022 

Jf de opdaterede principper for skolens 
budgetlægning, skal Skolebestyrelsen allerede på 
december mødet drøfte, hvilke ønsker 
skolebestyrelsen måtte have for tiltag, der kan påvirke 
skolens budget. 

  Morgen-tilsyn 
Ønsket om at tilgodese medarbejderne 
Lejrskole  
Styrke kulturlivet og skabe en tradition med mere 
teater og cirkus  
Skolefest 



 
Udnytte musiklokalet og lave musical 
Fokus på samarbejde på årgangen – et ønske om 
at eleverne lærer hinanden bedre at kende også 
venskabsklasser.  
 

8. Elever på skolen om 
morgenen 

Vi har i stigende grad set, at eleverne i de større 
klasser (fra 4. årgang) bliver afleveret på skolen 
meget tidligt om morgenen. Det betyder, at vi har 
rigtig mange elever siddende på gangene om 
morgenen. Det må vi ikke medmindre vi sætter 
tilsyn på eleverne. Vi skal i den forbindelse drøfte: 
1. Vil vi anvende ressourcer til tilsyn om 
morgenen? 
I den forbindelse blev det drøftet i 
Økonomiudvalget, om man kunne forestille sig, at 
der indføres en egentlig morgen ordning for 
elever i 4. – 9. årgang hvor de kan være på skolen 
fra kl. 7.00. 
Det er anslået, at det vil koste i størrelsesordenen  

  Dørene i husene åbner først kl. 8.00, hvor vi skal 
føre tilsyn med eleverne. Vil vi anvende 
ressourcerne til tilsyn om morgenen? 
Vi drøftede muligheder for tilsyn på anden vis- 
kan vi få ”en flexjobber” eller kan vi benytte os af 
at vi har store elever, der vil hjælpe med ”tilsyn” 
ift de yngre elever. Vi skal vurdere punktet ift 
budget 

9. 
Forældrehenvendelse 

På vedhæftede bilag kan I se, at vi har fået en 
henvendelse fra forældre på 1. årgang. Formanden 
ønsket at drøfte dette punkt på mødet. 

  Vi havde en lang drøftelse om at lave skole for de 
børn vi har, men også have et fokus på 
rebranding. 
Skolebestyrelsens er enige i at det vil være godt 
at fokusere mere på de ressourcestærke.  
Trine snakker med Brian om at svare forældren. 
 

10. 
Kort nyt, siden sidst 
SFO 
Undervisning 

    Elever 
Elevrådsrepræsentanterne fortæller at de ikke 
har referatet med fra sidste elevrådsmøde 
De efterlyser orientering om loft-udskiftning og 



 
Forældre 
Elever 
Andre/andet 

HJS fortæller om processen. 
Restriktionerne ift corona er lige strammet og det 
er vigtigt at eleverne får drøftet hvad, der kan 
gøres for at de trives i klasserne. Skal der købes 
spil til klasserne?   
 
Kort nyt 
Vi har genindført flere restriktioner.  

11. Eventuelt     
Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 


